



AUSW
Arab Union for Specialized Women

Arab Union for Specialized
Women

الإتحاد العربي للمرأة المتخصصة

About Us

AUSW is a group of volunteer women covering most of the regions in Lebanon; Tripoli, Akkar, Donnieh, Jbeil, Beirut, Bekaa and Saida. Alarmed of the increasing rate of injustice & discrimination of women & vulnerable people in our society, the Arab Union for Specialized Women perceives the need to take immediate action towards these disparities and unfairness.

من نحن

الاتحاد العربي للمرأة المتخصصة (AUSW) هو مجموعة من النساء المتطوعات يمثلن معظم مناطق لبنان، بما في ذلك طرابلس، عكار، الضنية، جبيل، بيروت، البقاع، وصيدا. وانطلاقاً من القلق المتزايد إزاء ارتفاع معدلات الظلم والتمييز ضد النساء والفئات الأكثر ضعفاً في المجتمع، يدرك الاتحاد العربي للمرأة المتخصصة الحاجة الملحة إلى اتخاذ إجراءات فورية لمعالجة هذه التفاوتات وتعزيز العدالة والمساواة الاجتماعية.

Vision

- Empowering Arab women by strengthening their role in society and achieving balance and innovation across all fields.
- Achieving sustainable progress for Arab women through economic and educational empowerment and enhancing their positive impact on society.
- Building a bright future for Arab women, where they excel and shine in various fields through economic and educational empowerment and active participation in building a strong and tolerant society.

الرؤية

- تمكين المرأة العربية عبر تعزيز دورها في المجتمع، وتحقيق التوازن والابتكار في جميع المجالات.
- تحقيق تقدم مستدام للمرأة العربية من خلال تمكينها اقتصادياً وتعليمياً وتعزيز تأثيرها الإيجابي في المجتمع.
- بناء مستقبل مشرق للمرأة العربية، حيث تتألق بتفوقها في مختلف المجالات من خلال تمكينها اقتصادياً وتعليمياً وتعزيز تفاعلها الإيجابي في بناء مجتمع قوي ومتسامح.

Mission

- Empowering Arab women by developing their skills and enhancing their role in society through education, specialized training, and active participation to achieve sustainable development and balance across different sectors.
- Our mission is to shape a future characterized by creativity and diversity by empowering Arab women, supporting skill development, and encouraging creative thinking to achieve a positive impact in a balanced and prosperous society.
- Our mission is to stimulate the potential of Arab women and provide them with knowledge and skills tools to inspire creativity across multiple fields and contribute to building a sustainable society.

الرسالة

- تمكين المرأة العربية من خلال تطوير مهاراتها وتعزيز دورها في المجتمع من خلال تعزيز التعليم والتدريب المتخصص والمشاركة الفعالة لتحقيق تنمية مستدامة وتوازن في مختلف الميادين.
- رسالتنا هي صياغة مستقبل يتسم بالإبداع والتنوع من خلال تمكين المرأة العربية، ندعم تطوير مهاراتها ونشجع على التفكير الإبداعي لتحقيق تأثير إيجابي في مجتمع متوازن ومزدهر.
- رسالتنا تحفيز طاقات المرأة العربية ومدّها بأدوات المعرفة والمهارات لإلهامها على الابداع في مساحات متعددة لبناء مجتمع مستدام.

Objectives

1. Developing Specialized Training Programs:

- Develop specialized and effective training programs that enhance women's skills and capacities across various fields.
- Verifiable: Assess and improve the performance of participants and the projects resulting from the programs.
- Measurable: Increase participation rates in training programs by a specific percentage within a defined time frame.

2. Promoting Women's Entrepreneurship:

- Support and enhance entrepreneurial opportunities for Arab women by supporting their projects and providing the necessary resources.
- Measurable: Increase the number of women-led startups by a specific percentage within the defined period.
- Verifiable: Evaluate the success and impact of startups on the local economy.

3. Enhancing Women's Participation in Decision-Making:

- Increase the participation of specialized women in decision-making bodies and administrative institutions.
- Measurable: Increase women's representation in decision-making bodies by a defined percentage within a specific time frame.
- Verifiable: Monitor women's participation in decision-making and assess its impact on organizational performance.

الأهداف

1- تطوير برامج تدريب متخصصة:
تطوير برامج تدريب متخصصة وفعالة تعزز مهارات وقدرات المرأة في مختلف المجالات.

• قابلة للتحقق: تقييم وتطوير أداء المشاركات والمشاريع الناتجة عن البرامج.
• قابلة للقياس: زيادة نسبة المشاركة في البرامج التدريبية بنسبة معينة خلال فترة زمنية محددة.

2- تعزيز ريادة الأعمال النسائية:
• دعم وتعزيز فرص ريادة الأعمال للمرأة العربية من خلال دعم مشاريعها وتوفير الإمكانات اللازمة.
• قابل للقياس: زيادة عدد المشاريع الناشئة التي تديرها نساء بنسبة معينة خلال الفترة المحددة.
• قابل للتحقق: تقييم نجاح وتأثير المشاريع الناشئة على مستوى الاقتصاد المحلي.

3- تعزيز المشاركة النسائية في القرارات:
• زيادة مشاركة المرأة المتخصصة في الهيئات القرارية والأجهزة الإدارية.
• قابل للقياس: زيادة تمثيل المرأة في الأجهزة القرارية بنسبة محدودة في مدة زمنية محددة.
• قابل للتحقق: متابعة مشاركة المرأة في اتخاذ القرارات وتقييم تأثيرها على سير العمل.

Objectives of Establishing the Union

1. Empowering Arab Women:

- Strengthening cooperation and empowering women politically, economically, socially, and culturally by promoting their rights and participation in public affairs.

2. Developing the Scientific and Economic Role:

- Activating the scientific and economic role of specialized women by supporting research and innovation to enhance development and progress in Arab societies.

3. Achieving Balance and Highlighting the Achievements of Arab Women:

- Striving to achieve gender balance and highlight women's contributions and issues, focusing on priority areas and seeking effective solutions.

أهداف انشاء الاتحاد

- 1-تمكين المرأة العربية:
تعزيز التعاون وتمكين المرأة سياسياً، واقتصادياً، واجتماعياً، وثقافياً من خلال تعزيز حقوقها ومشاركتها في الأمور العامة.
- 2-تطوير الدور العلمي والاقتصادي:
تفعيل الدور العلمي والاقتصادي للمرأة المتخصصة، من خلال دعم البحث والابتكار، لتعزيز التنمية والرقى في المجتمعات العربية.
- 3-تحقيق التوازن وتسليط الضوء على إنجازات المرأة العربية:
السعي الى تحقيق التوازن بين الجنسين وتسليط الضوء على اسهامات المرأة وقضاياها، مع التركيز على القضايا ذات الأولوية والبحث عن حلول فعالة.

Dr Saba Zreik



Board of Trustees



Hatem Sherif



**Amiral Nazih
Baroudi**



Board of Trustees



**Deputy Governor
Rouba Shafchak**



**Rabab
Sader**



Board of Trustees



Dr. May Jurdi



Najla Saad



Board of Trustees



**Princess Hayat
Arsalan**



**Secretary General
Mohamad Al-Rabih**



Board of Trustees



Antoine Ayrout



Diab Azzouri



Board of Trustees



Dr. Zaki Jomaa



Board of Trustees

**Dr. Mounir
Marhaba**



Thank You ✨

Support Us!

Your donation and support will help us expand and give it all from the heart!

Direct Call

- Call Us on +961 71 353 993 to Send Your Donations.

Bank Transfer

- First National Bank
- Address : Riad el-Solh Str. ,Tripoli, Lebanon
- Telephone :+961 71 353 993
- Iban Nb. : LB88010800000000016265527002

